

TABLE OF CONTENTS

目 录

组织支持感对员工工作绩效的影响机制研究

The Influencing Mechanism of Perceived Organizational Support on Employee Job Performances

马永霞.....	73
----------	----

变革型领导研究综述

A Review of Research on Transformational Leadership

韩子鑫.....	85
----------	----

西柏坡北庄村红色旅游研学开发策略研究

Study on the Development Strategy of Red Tourism Research in Beizhuang Village of Xibaipo

马羽昕, 刘兴旺, 沈和江.....	91
--------------------	----

需求导向下高校大学生社区养老服务模式初探

Demand Oriented Community Elderly Care Volunteer Service for College Students:

A Preliminary Study on the Model

贾舒涵, 赵凤利, 庄雨婷, 刘瑾萱, 汪思缘, 张益楠.....	97
-----------------------------------	----

疫情常态化下人工智能提升社区治理效能的现状、困境及路径探研

Research on the Current Situation, Dilemma and Path of Artificial Intelligence Improving

Community Governance Efficiency under the Normalization of the Epidemic

管瑞祺, 黄亚玲, 周宇, 李美佳, 李思蕾.....	107
-----------------------------	-----

感知上级信任对员工主动性行为的影响

Influence of Perceived Superior Trust on Employees' Proactive Behavior

赵珮贞.....	114
----------	-----

基层水文站精细化管理探索与实践

Exploration and Practice of Fine Management of Primary Hydrological Stations

王宝成, 张鹏宇, 汤凌华, 张雅.....	122
------------------------	-----

大数据驱动的公共服务精准化构建

Precise Construction of Public Services Driven by Big Data

戴媛媛.....	129
----------	-----

高校基层行政人员激励机制研究

Research on Incentive Mechanism of Grassroots Administrative Staff in Universities

成雅.....	135
---------	-----

上市家族企业的研发创新投资行为研究

Research on R&D Innovation Investment Behavior of Listed Family Firm

费禹乐, 张玉珠, 尹飘扬.....	143
--------------------	-----

工作场所乐趣对情绪劳动策略的影响研究

Research on the Effect of Workplace Fun on Emotional Labor Strategy

游鹏, 宋成一.....153

智能图书馆的研究与开发

Research and Exploitation of Intelligent Library

倪炬.....163

论机关事业单位档案管理的数字化转型工作

On the Digital Transformation of Archives Management in Institutions

何俊.....169